

卫理公会以萨迦守望者 26/03-01/04/2026

三月第四个星期的祷告事项

A.国际

1. 哥伦比亚军用飞机起飞不久后坠落。祈求上帝透过拯救单位，帮助伤者得着医治与康复。愿主安慰罹难者的家属，安抚他们悲伤的心。<https://tinyurl.com/383k3zyp>
2. 美国德州瓦莱罗炼油厂发生大规模爆炸。祈求上帝赐给厂方紧急方案与修复损坏的部分，尽力保持日常的产量，维持能源对市场的供应。<https://tinyurl.com/yr2w25pr>

B.国家

1. 炎热天气下，求上帝赐人智慧管理身体，每天刻意多喝水以摄取充足水分，减低中暑的机率。<https://tinyurl.com/3k25ayck>
2. 愿上帝赐卫生部常年油资金提升与提供医护人员培训，以确保他们持续具备拯救生命的专业能力与技能。<https://tinyurl.com/4z8s6jhr>

C.教会

1. 祈求上帝点燃教会积极传福音的动力，一人一生献一年，挑旺教会参与布道宣教事工的热诚。
2. 愿上帝加添给执事和职员们智慧与信心，真实与主同心同行，使信仰稳定和生命敬虔。

D.家庭/个人

1. 愿上帝赐每个人真理与智慧，顺服神的掌权，生活远离罪恶，成为忠心又良善的好管家。
2. 为着上帝在家庭中的带领和保守献上感恩，并祈求今后全家要常遵行主旨意与荣耀主名而活。

Methodist Issachar Watchmen 26/03-01/04/2026
Prayer Items for 4th week of March

A.World

1. A military aircraft in Colombia crashed shortly after take-off. We pray that God will work through the rescue teams to bring healing and recovery to the injured. May the Lord comfort the families of the victims and soothe their grieving hearts.
<https://tinyurl.com/4cfwjhx3>
2. A large-scale explosion occurred at the Valero refinery in Texas, USA. We pray that God will grant the management wisdom to respond to this emergency and restore the damaged facilities, so that production can be maintained and energy supply to the market can be sustained. <https://tinyurl.com/4e8m4kb6>

B.Nation

1. Amid the hot weather, we ask God to grant people wisdom to take care of their bodies, to consciously drink more water daily, ensuring sufficient hydration and reducing the risk of heatstroke. <https://tinyurl.com/46rrdwep>
2. May God grant increased and sustained funding to the Ministry of Health, along with ongoing training for healthcare workers, so that they will continue to be equipped with the professional skills and competence needed to save lives. <https://tinyurl.com/ym6y9jkl>

C.Church

1. We pray that God will ignite in the church a strong passion for evangelism—encouraging each person to dedicate a year of their life to missions work—stirring up greater zeal to do outreach and missions work.
2. May God grant wisdom and faith to the deacons and church leaders, enabling them to walk in unity with the Lord, with steadfast faith and godly lives.

D.Family / Personal

1. May God grant each person truth and wisdom to submit to His authority, to live a life set apart from sin, and to become faithful and good stewards.
2. We give thanks for God's guidance and protection over our families, and we pray that from now on, every household will live in obedience to His will and for the glory of His name.

Pengawal Methodist Issachar 26/03-01/04/2026

Doa minggu keempat Mac

A. Dunia

1. Sebuah pesawat tentera di Colombia terhempas tidak lama selepas berlepas. Kita berdoa kepada Tuhan bekerja melalui pasukan penyelamat untuk membawa kesembuhan dan pemulihan kepada mereka yang cedera. Semoga Tuhan menghiburkan keluarga mangsa dan menenangkan hati mereka yang berdukacita. <https://tinyurl.com/mry2vf5k>
2. Satu letupan besar berlaku di kilang penapisan Valero di Texas, Amerika Syarikat. Kita berdoa kepada Tuhan mengurniakan kebijaksanaan kepada pihak pengurusan dalam menangani kecemasan dan memulihkan bahagian yang rosak, supaya pengeluaran dapat dikekalkan dan bekalan kepada pasaran terus terjamin. <https://tinyurl.com/3nxsrkw8>

B. Negara

1. Dalam cuaca panas, kita berdoa kepada Tuhan memberi kebijaksanaan kepada setiap orang untuk menjaga tubuh, dengan sengaja minum lebih banyak air setiap hari supaya mendapat hidrasi yang mencukupi dan mengurangkan risiko strok haba. <https://tinyurl.com/5yvndk7j>
2. Kita berdoa kepada Tuhan mengurniakan peningkatan dana yang berterusan kepada Kementerian Kesihatan serta menyediakan latihan berterusan kepada para petugas kesihatan, supaya mereka sentiasa dilengkapi dengan kemahiran dan kecekapan profesional untuk menyelamatkan nyawa. <https://tinyurl.com/mwei2enm>

C. Gereja

1. Kita berdoa kepada Tuhan menyalakan semangat penginjilan dalam gereja—setiap orang mempersembahkan satu tahun dalam hidup mereka—serta membangkitkan kerinduan untuk terlibat dalam pelayanan penginjilan dan misi.
2. Semoga Tuhan menambahkan kebijaksanaan dan iman kepada para diaken dan pemimpin gereja, supaya mereka benar-benar berjalan seiring dengan Tuhan, mempunyai iman yang teguh serta menjalani kehidupan yang taat kepada Tuhan.

D. Keluarga / Peribadi

1. Kita berdoa kepada Tuhan mengurniakan kebenaran dan hikmat kepada setiap orang untuk tunduk kepada pemerintahan-Nya, menjauhi dosa, dan menjadi pengurus yang setia serta baik.
2. Kita mengucap syukur atas pimpinan dan perlindungan Tuhan dalam keluarga, dan berdoa kepada Tuhan agar setiap keluarga terus hidup menaati kehendak Tuhan serta memuliakan nama-Nya.